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GEMEENTERAADSFRACTIE BORNEM 

 

 
      Bornem, 10 november 2014 
 
 
Ter attentie van de voorzitter van de gemeenteraad van Bornem 
 
Onderwerp: Gemeenteraad dd. 18/11/2014 – indiening aanvullend agendapunt 
 
Geachte voorzitter, 
 
Betreft: Schoolzwemmen 
 
Sinds januari 2014 zijn de tarieven voor een bezoek aan het Bornemse gemeentelijke zwembad 
‘Breeven’ verhoogd. Hierbij werd benadrukt dat de Bornemse zwembadgebruikers zouden gespaard 
worden. Op het einde van het vorige schooljaar besliste de Sportdienst om aan de bestaande 
uurregeling voor de Bornemse scholen te sleutelen om “alles efficiënter te maken”. Vooral de 
toenemende vraag van scholen buiten Bornem om gebruik te maken van ons zwembad had hiertoe 
geleid.  
 
Voor de directies van de Bornemse scholen is deze opgelegde aanpassing geen gemakkelijke 
oefening om uit te voeren. Vooral organisatorisch zorgt dit voor het nodige ongemak, zeker voor 
scholen buiten het centrum van Bornem. Bovendien is de gevoerde communicatie hieromtrent niet 
altijd even duidelijk.  
 
Voor N-VA Bornem is het belangrijk dat de Bornemse scholieren niet de dupe mogen worden van het 
besparingsbeleid van de Bornemse bestuursmeerderheid. Kiezen voor meer inkomsten door het 
aantrekken van scholen buiten Bornem ten koste van onze eigen scholieren kan voor ons dan ook 
niet. 
 
Naar aanleiding van dit nieuwe beleid wil onze N-VA fractie graag een antwoord op de volgende 
vragen: 

 Welke aanpassingen zijn er concreet doorgevoerd in de nieuwe uurregeling? 

 Waarop heeft elke Bornemse scholier recht inzake schoolzwemmen in ons gemeentelijk 
zwembad ‘Breeven’? 

 
Mogen wij u verzoeken deze vragen toe te voegen aan de agenda van de volgende gemeenteraad? 
 
Namens de N-VA fractie, 
Hoogachtend, 
 

 
Kristof Joos 
Fractievoorzitter N-VA 
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